

Student-Prize for transport packaging

Weser-Kurier, 26 May 2013

Bremen. This year, PTS-Logistics Group, based in Bremen, awards for the first time the prize "Think out of the box: PTS Packaging Award 2013" to students, which is accomplished through institutions like Jacobs University and the marketing association VIA BREMEN. According to the company, prizes will be awarded for outstanding student works, which deal with the possibilities to make the transport packaging environmentally-friendly in a sustainable, creative and innovative manner. The prize is endowed with a total of € 3,500. One can find the entire terms and conditions of the tender and its participation on the websites of PTS Logistics Group and VIA BREMEN.

Translated PR Article

Studentenpreis für Transportverpackung

Bremen (bem). Die Bremer PTS Logistics Group vergibt in Zusammenarbeit mit Institutionen wie der Jacobs University und dem Marketingverbund Via Bremen in diesem Jahr zum ersten Mal den Studienpreis „Think Out Of The Box: PTS Packaging Award 2013“. Prämiiert werden nach Angaben des Unternehmens herausragende studentische Leistungen, die sich auf nachhaltige, kreative und innovative Weise mit den Möglichkeiten einer umwelteffizienten Gestaltung von Transportverpackungen auseinandersetzen. Der Preis ist mit insgesamt 3500 Euro dotiert. Die Ausschreibungsunterlagen und Teilnahmebedingungen finden sich auf den Internetseiten der PTS Logistics Group und von Via Brémen.